
25.01.2020, 20(53Kvinner er mangelvare på advokatrangeringene

Side 1 av 2https://www.printfriendly.com/p/g/XWeqEK

April 14, 2015

Kvinner er mangelvare på advokatrangeringene
estatevest.no/kvinnene-er-mangelvarepa-advokatrangeringene/

Legal500 er en av advokatbransjens viktigste kåringer og det ligger svært mye
prestisje i å bli nevnt. Listen brukes i stadig større grad som referanse, kanskje
spesielt overfor utenlandske klienter, og det er derfor ikke bare hyggelig å være på
listen, det er også viktig.

Krevende

Flere av advokatfirmaene legger derfor ned et betydelig arbeid i å komme godt ut av
rangeringen. De legger imidlertid ikke like stor vekt på kjønnsfordelingen på listen.
Av over 70 navn som anbefales innen ”real estate” og ”construction” er det til
sammen bare seks kvinner. Innenfor sistnevnte fagområde var det bare en kvinne,
Anne Cathrine Røed fra Advokatfirmaet Grette.
– Det er ganske mange kvinner som jobber med entreprise, men det er krevende å
stå i en slik posisjon over såpass lang tid at man bygger seg et navn, og dermed blir
representert på slike rangeringer, sier Røed.
Hun har vært på listen før og var ikke klar over at hun var inne på listen i år også.
– Det er selvfølgelig svært hyggelig, sier hun.

Les også: 

To bergensadvokater på prestisjetung advokatliste
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Tunge tvister

Røed var ferdig utdannet i 1994 og opplevde da at entrepriserett vakte lite interesse
hos andre kvinner. Nå mener hun imidlertid at dette er i ferd med å snu og at det er
stadig flere unge jenter som fatter interesse.
– Jeg tror derfor at vi fremover kommer til å se mange jenter på disse listene, sier
hun.
Det som kan være et hinder for dette er ifølge henne selv at det innenfor entreprise
ofte er mange tunge rettstvister som går over lang tid.
– Med små barn er det nok derfor mange som vegrer seg for å gå inn i et slikt
fagområde, sier Røed.

Les også: 
Bergensadvokat bak rattet i årets største deal
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